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 Protokoll fört vid höstmöte med 

 Österåkers hembygds- och fornminnesförening 

 söndagen den 19 november 2023 

§ 1 Mötets öppnande  
 Föreningens ordförande Ingela Gardner hälsade medlemmarna välkomna och öppnade 

mötet. Lars Valentin berättade kort om Carl-Göran Backgård som avlidit under hösten och 
en tyst minut utlystes. 

 

   

§ 2 Val av mötesordförande  
 Ingela Gardner valdes till ordförande för mötet.  
   

§ 3 Val av mötessekreterare  

 Lars Valentin utsågs till mötessekreterare.  

   

§ 4 Beslut om mötets stadgeenliga utlysande  
 Enligt stadgarnas bestämmelser ska kallelsen tillställas medlemmarna minst 14 dagar i 

förväg. 
Kallelse till mötet annonserade på webbplatsen 5 november 2023. 
Mail utsändes till medlemmarna den 5 november 2023. 
Mötet annonserade i tidningen KANALEN som utkom den 7 november 2023. 
Mötet annonserade på ÖHF:s FaceBooksida den 6 november. 
Dagordning och budgetförslag fanns att hämta på Åkersberga Bibliotek från 6 november. 
Höstmötet fanns inlagt i ÖHF:s kalender som utsändes i december 2022. 
 
Vissa medlemmar har inte nåtts via mail. 
Någon hade fått mail i sin skräppost. 
ÖHF undersöker saken. 
Mötet godkände hur kallelsen skett. 
 

 

§ 5 Fastställande av dagordning  

 Mötet godkände dagordningen. 
 

 

§ 6 Val av två protokolljusterare  

 Sven Hugosson och Jörgen Thulstrup valdes till protokolljusterare.   
   
§ 7 Godkännande av mötets utlysning 

Se § 4. 
 

   

§ 8 Beslut om verksamhetsplan och budget för 2024  
 Lars Odlen frågade om föreningens intentioner ang. förvaltning av fastigheter. 

Ingela redovisade föreningens planer att ändra på ägande och förvaltning av våra hus och 
möten med Österåkers kommun kommer att ske under våren 2024. 
Målet är att ÖK ska bära ansvaret för underhåll. 
Verksamhetsplan och budget godkändes av mötet. 
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§ 9 Fastställande av medlemsavgiften för 2024  
 Föreslås följande: 

Ordinarie medlem: Sänks från 300 kr/år till 250 kr/år. 
Familjemedlemskap: Sänks från 400 kr/år till 350 kr/år. 
Vi vill också prova att ge nya medlemmar rabatt första året. Avgift 100 kr/år. 
Förslaget om sänkning av medlemsavgifterna enligt ovan godkändes av mötet. 

 

   
§ 10 Val av ordförande för 2024  
 Ingela Gardner valdes till ordförande för verksamhetsåret 2024.  
   
§ 11 Val av styrelseledamöter för 2024  
 I tur att avgå är Björn Pålhammar, Lars Valentin, Marie-Louise Brännfors och Anita 

Sundborger. Kerstin Nilsson önskar lämna styrelsen i förtid. 
Valberedningens förslag är: 
Omval på 2 år: Björn Pålhammar, Marie-Louise Brännfors, Anita Sundborger. 
Nyval på 2 år: Lars Odlen. 
Nyval på 1 år: Per Lindberg. 
Mötet beslutade enligt valberedningens förslag. 

 

   
§ 12 Val av revisorer och ersättare för 2024  
 I tur att avgå är Mats Fridblom och Erik Jansson. 

Mats Fridblom valdes till ordinarie revisor på 1 år. 
Birgitta Halling valdes till revisor på 1 år. 
 
I tur att avgå är Jessica Boll, som omvaldes på 1 år. 
Nyval, Britt-Marie Eriksson som valdes på 1 år. 

 

   
§ 13 Anmälan om datum för nästa medlemsmöte  
 Nästa medlemsmöte, årsmöte 2024 kommer att hållas söndagen den 18 februari i Vita 

huset på Ekbacken. 
 

   
§ 14 Övrigt  
 Jörgen Thulstrup berättade om pågående temautställningen ”Skeenden i Österåker”. 

Jörgen har sammanställt utställningen i en skrift som önskas tryckt. 
Ingela berättade att samtal pågår med kommunalrådet i ÖK. 
 
Sven Jönsson, ledare i torpgruppen, efterlyste medarbetare till torpgruppen. 
Efterlysning kommer att ske även i Milstolpen. 
 
Iréne Hedenstedt påpekade att det kan vara svårt att nå medlemmar som saknar mail. 
ÖHF kommer att inventera medlemsregistret och bevaka frågan. 
 
Mötesdeltagare vill köpa Kalender 2024 som julklapp efter mötet. 
Detta kommer att göras möjligt. Betalning med kontanter eller Swisch. 
 
En ”brevduva” undrade kring utdelning framöver och Ingela meddelade att vi har 
överlämnat administrativa ärenden från Sonja till vår nya kanslist. Brevduvorna kommer 
att kallas till uppdrag. 
 
En applåd lämnades till bygg-gruppen som underhåller ÖHF:s vackra hus. 
 
Ingela utvidgade tacket till alla andra arbetsgrupper, inkl. brevduvorna. 
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§ 15 Mötet avslutades  
 Ordförande förklarade mötet avslutat.  
   
 Efter mötet serverades kaffe och ett bildspel om Wira visades av Anita Sundborger.  
   
Åkersberga den 19 november 2023 
 
 
 
 
_____________________________________________ 

 
 
 
 
_______________________________________ 

Lars Valentin 
Mötessekreterare 

Ingela Gardner 
Mötesordförande 

 
 
 
 
_____________________________________________ 

 
 
 
 
_________________________________________ 

Sven Hugosson 
Justerare 

Jörgen Thulstrup 
Justerare 

   


